
Zápis č. 4. 

ze zasedání zastupitelstva městyse Přídolí č. 4. dne 02. 02. 2023 od 18 h. 

                      

Přítomni: dle presenční listiny 

Omluveni: paní Josef Sýkora, pan Bohuslav Turek, pan Jan Písko, pan Milan Bohdal 

Neomluveni: 0 

Ověřovatelé zápisu: paní Romana Falářová, pan Petr Mráz 

 

Program:   

 

01. Schválení programu zasedání zastupitelstva městyse  

02. Jmenování zapisovatele a ověřovatelů zápisu  

03. Zřízení kontrolního výboru 

04. Žádost o prodej pozemku p.č. 1838/1 k.ú. Malčice - Osek 

05. Žádost SDH Přídolí o příspěvek na činnost v roce 2023 

06. Žádost Farnosti Přídolí o příspěvek na restaurování obrazů 

07. Návrh smlouvy o zřízení věcného břemene „Přídolí 2110/3 – NN“ 

08. Návrh smlouvy o zřízení věcného břemene „Přídolí 1472/1 – NN“ 

09. Žádost o změnu územního plánu k.ú. Spolí 

10. Žádost o úpravu vyúčtování stočného 

11. Kulturní akce - muzikály 

12. Návrh smlouvy o prodeji pozemku p.č. 2522/2 k.ú. Malčice - Osek 

13. Zápis z dílčího auditu hospodaření městyse Přídolí za rok 2022– na vědomí  

14. Různé       

       a) Žádost o bezplatné zapůjčení pivních setů na charitativní akci 

       b) Veřejný rozhlas 

       c) Zimní údržba 

15. Diskuze  

 

Zahájení  

Starosta p. Vítězslav Jílek konstatoval nadpoloviční účast členů, zasedání je usnášení schopné. 

K zápisu č. 3 ze dne 15.12.2022 nebylo dotazů. 

 

ad 1) Předsedající přednesl navržený program rozšířený v bodě 14. Různé o a) Žádost o bezplatné 

zapůjčení pivních setů na charitativní akci, b) Veřejný rozhlas, c) Zimní údržba. 

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo schvaluje navržený program rozšířený v bodě 14. Různé o 

a) Žádost o bezplatné zapůjčení pivních setů na charitativní akci, b) Veřejný rozhlas, c) Zimní 

údržba. 

pro:  07    proti:  0             zdržel se: 0 

Usnesení 2023-04-01 bylo schváleno.  

 

ad 2) Předsedající určil zapisovatelem p. Vítězslava Jílka a ověřovatele zápisu paní Romanu 

Falářovou a pana Petra Mráze. 

 

ad 3) Starosta navrhl zřídit kontrolní výbor, zvolit jeho předsedu, určit počet členů výboru, zvolit 

členy výboru. Nikdo ze zastupitelů nepodal žádný návrh. 

 

Bez usnesení 

 

ad 4) Starosta předložil žádost o prodej pozemku p.č. 1838/1 k.ú. Malčice – Osek, kterou zaslala 

paní Ing. Eva Kopřivová, V.Volfa 1344/47, 3705 Č. Budějovice. Rodiče žadatelky dlouhodobě 

vlastní sousední nemovitost č.e. 43 na pozemku p.č. 1838/3 k.ú. Malčice – Osek. Žádaný pozemek 



je dle nového územního plánu celý stavební. Přítomná Ing. Eva Kopřivová zastupitelům znovu 

popsala svůj záměr se stavbou rodinného na předmětném pozemku. Chtěla by zde taktéž obnovit 

sad. Akceptuje případnou odhadní cenu i podmínku městyse zahájit stavbu do 5 let od prodeje. 

Zastupitelé diskutovali případné rozdělení na dva stavební pozemky a případné získání do majetku 

sousední pozemek p.č. 1838/4 k.ú. Malčice-Osek a tím území zcelit.  

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo městyse Přídolí po projednání pověřuje starostu zjistit za jakých 

podmínek je možné získat do majetku obce pozemek p.č. 1838/4 k.ú. Malčice-Osek. Rozhodnutí 

o žádosti na prodej pozemku p.č. 1838/1 k.ú. Malčice – Osek odkládá na příští jednání zastupitelstva 

městyse. 

pro:  07    proti:  0             zdržel se: 00 

Usnesení 2023-04-04 bylo schváleno.  

 

ad 5) Starosta předložil žádost SDH Přídolí, zastoupené p. Zdeňkem Mackem st., o příspěvek na 

činnost mladých hasičů v roce 2023. Starosta navrhuje žádost schválit a příspěvek krýt z přebytku 

hospodaření minulých let.   

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo městyse Přídolí po projednání schvaluje žádost SDH Přídolí, 

zastoupené p. Zdeňkem Mackem st., o příspěvek na činnost mladých hasičů v roce 2023 ve výši 

43.000,- Kč. Příspěvek bude kryt z přebytku hospodaření minulých let.   

pro:  07   proti:  0             zdržel se: 0 

Usnesení 2023-04-05 bylo schváleno.  

 

ad 6) Starosta předložil žádost Farnosti Přídolí, zastoupené p. prelátem Václavem Píchou, 

o příspěvek na restaurování obrazů v kostele sv. Vavřince v Přídolí ve výši 92.000,- Kč. Starosta 

navrhuje schválit příspěvek ve výši max. 10.000,- Kč. Zastupitelka p. Jitka Bohdalová řekla, že obec 

splácí Farnosti Přídolí pozemky ve výši 1 mil. ročně a restaurování by se mělo hradit z této splátky. 

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo městyse Přídolí po projednání neschvaluje žádost Farnosti Přídolí, 

zastoupené p. prelátem Václavem Píchou, o příspěvek na restaurování obrazů v kostele sv. Vavřince 

v Přídolí ve výši 92.000,- Kč. Schvaluje příspěvek ve výši 10.000,- Kč z přebytku hospodaření 

minulých let.   

pro:  06    proti:  0             zdržel se: 01 

Usnesení 2023-04-06 bylo schváleno.  

 

ad 7) Starosta předkládá návrh smlouvy o zřízení věcného břemene „Přídolí 2110/3 – NN“ s EG.D, 

a.s. Návrh smlouvy o smlouvě budoucí schválilo minulé zastupitelstvo. Tento návrh celý proces 

dokončí. Starosta navrhuje předloženou žádost schválit.  

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo městyse Přídolí po projednání schvaluje návrh smlouvy o zřízení 

věcného břemene „Přídolí 2110/3 – NN“ s EG.D, a.s. Návrh smlouvy je přílohou tohoto usnesení. 

pro:  07    proti:  0             zdržel se: 0 

Usnesení 2023-04-07 bylo schváleno.  

 

ad 8) Starosta předkládá návrh smlouvy o zřízení věcného břemene „Přídolí 1472/1 – NN“ s EG.D, 

a.s. Návrh smlouvy o smlouvě budoucí schválilo minulé zastupitelstvo. Tento návrh celý proces 

dokončí. Starosta navrhuje předloženou žádost schválit.  

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo městyse Přídolí po projednání schvaluje návrh smlouvy o zřízení 

věcného břemene „Přídolí 1472/1 – NN“ s EG.D, a.s. Návrh smlouvy je přílohou tohoto usnesení. 

pro:  07    proti:  0             zdržel se: 0 

Usnesení 2023-04-08 bylo schváleno.  

 



ad 9) Starosta předložil zastupitelům k projednání žádost p. Milana Hanzalíka, Rožmberská 256, 

38101 Český Krumlov o změnu územního plánu Přídolí. Žádanou změnu je ochoten si sám uhradit. 

Stávající územní plán nabyl platnost 01.10.2022. Starosta navrhl žádost odložit, aby se zastupitelé 

mohli seznámit s procesem případného schvalování změny územního plánu.  

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo městyse Přídolí po projednání odkládá žádost p. Milana Hanzalíka, 

Rožmberská 256, 38101 Český Krumlov o změnu územního plánu Přídolí na příští veřejné jednání 

zastupitelstva. 

pro:  07    proti:  0             zdržel se: 0 

Usnesení 2023-04-09 bylo schváleno.  

 

ad 10) Starosta předložil žádost p. Jiřího Vávry, Přídolí 41 o odpuštění stočného a souhlas se 

schválením splátkového kalendáře na vyúčtování vodného za 2. pololetí roku 2022.  Při 

každoročním odečtu vody zaměstnanci městyse hlásili cca 900m3 vody, což je zcela extrémní 

hodnota pro rodinný odběr. Starosta potvrdil, že byl osobně s autorizovanou vodo-instalatérskou 

u nalezené havárie, většina odebrané vody prokazatelně neotekla do kanalizace. Zastupitelka paní 

Jitka Bohdalová navrhla žádosti nevyhovět, protože dle jejího mínění v minulých letech obec 

obdobnou žádost řešila a žadateli nevyhověla. Zastupitel p. Martin Pöschl navrhl žadateli umožnit 

celou částku za odběr vody splácet po dobu 6 let. 

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo městyse Přídolí po projednání schvaluje žádost p. Jiřího Vávry, 

Přídolí 41 o odpuštění stočného a souhlasí se splátkovým kalendářem na dobu tří let za vyúčtování 

vodného za 2. pololetí roku 2022.   

pro:  03    proti:  0             zdržel se: 4 

Usnesení 2023-04-10a nebylo schváleno.  

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo městyse Přídolí po projednání schvaluje splátkový kalendář na 

dobu šesti let za vyúčtování vodného a stočného za 2. pololetí roku 2022.   

pro:  04    proti:  2             zdržel se: 1 

Usnesení 2023-04-10b nebylo schváleno.  

 

ad 11) Starosta navrhl projednat na kolik zájezdů za kulturou (muzikály, divadla) ročně bude městys 

přispívat. Starosta navrhl jako doposud dva zájezdy ročně. Zastupitelé toto téma široce 

prodiskutovali. 

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo městyse Přídolí po projednání určuje, že z rozpočtu bude obec 

přispívat ročně na dva zájezdy pořádané kulturním výborem.  

pro:  07    proti:  0             zdržel se: 0 

Usnesení 2023-04-11 bylo schváleno.  

 

ad 12) Starosta předložil k projednání návrh kupní smlouvy na prodej pozemku p.č. 2522/2 k.ú. 

Malčice-Osek. Prodej a kupní cena byla schválena předchozím zastupitelstvem usnesením č. 2022-

39-13 ze dne 15.09.2022. Cena byla stanovena na základě autorizovaného odhadu. Starosta navrhuje 

schválit návrh smlouvy.   

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo městyse Přídolí po projednání schvaluje návrh kupní smlouvy na 

prodej pozemku p.č. 2522/2 k.ú. Malčice-Osek. Návrh kupní smlouvy je přílohou tohoto usnesení. 

pro:  07    proti:  0             zdržel se: 0 

Usnesení 2023-04-12 bylo schváleno.  

 

 

 

ad 13) Starosta předložil na vědomí zápis z dílčího auditu hospodaření městyse Přídolí za rok 2022. 



 

Bez usnesení, zastupitelstvo bere informace na vědomí 

 

ad 14) Různé:  

a) Starosta předložil zastupitelům žádost o bezplatné zapůjčení 4ks pivních setů pro 

dobročinnou akci dne 21.2.2023 “Polévka, která pomáhá” (Podpora osobní asistence), 

kterou předložil ICOS Český Krumlov, o. p. s. 5. května 251, 381 01 Český Krumlov. 

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo městyse Přídolí po projednání schvaluje žádost o bezplatné 

zapůjčení 4ks pivních setů pro dobročinnou akci dne 21.02.2023 “Polévka, která pomáhá”, 

kterou předložil ICOS Český Krumlov, o. p. s. 5. května 251, 381 01 Český Krumlov. 

pro: 07    proti:  0             zdržel se: 0 

           Usnesení 2023-04-14a bylo schváleno.  

 

b) Starosta předložil zastupitelům podnět o rozšíření možnosti informování občanů městyse 

jinými formami než je veřejný rozhlas. Např. pomocí namluvených sms zpráv.  Zastupitelé 

živě diskutovali tuto problematiku, hlavně z pohledu cen za tyto rozšířené možnosti. 

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo městyse Přídolí se po projednání usnáší, že veřejný rozhlas 

je dostatečnou formou pro informování obyvatelstva městyse.  

pro:  06    proti:  0             zdržel se: 01 

Usnesení 2023-04-14b bylo schváleno.  

 

c) Starosta z informoval zastupitele o značném navýšení nákladů souvisejících se zimní 

údržbou. Aktuální zima, která sebou přináší mrznoucí srážky a mrznoucí mlhy způsobila, že 

v den konání tohoto zastupitelstva jsou vyčerpány zásoby soli a kameniva připravených pro 

tuto zimu. Také opotřebení techniky a s tím spojených zvýšených nákladů na opravy, 

odpovídá navýšení počtu výjezdů na údržbu komunikací.  

 

            Bez usnesení -  zastupitelé berou informace na vědomí. 

 

Ad 15) Diskuse:  

 

Bez diskuze  

 

Zasedání zastupitelstva bylo ukončeno v 19:07 hod. 

 

 

 

Ověřil:  Paní Romana Falářová                 ………………………. 

  

             Pan Petr Mráz                               ..................................... 

 

 

 

Zápis ověřen dne:  

              Vítězslav Jílek 

         Starosta  

 


